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Verslag raadsronde, Gele Kamer      29 november 2016 
Verslag: mevrouw Sinsel 
 
Aanpassing Archiefverordening 
 
Aanwezig 
Voorzitter: de heer Erckens 
College: wethouder Aarts 
Ambtelijk: de heren Habets en Gerrits 
Griffie: de heer Vinju (secretaris) 
Fractiewoordvoerders: de dames Van Ham en Meese en de heren Nol Beckers, Gunther, Hoen, 

Jongen, Krabbendam, Sabel en Severijns 
 
 

De voorzitter opent om 19.44 uur de vergadering. De voorzitter deelt mee dat de nieuwe 
Archiefverordening gemeente Maastricht 2016 in het Strategische Informatieoverleg (SIO) 
inhoudelijk is besproken alvorens dit aan het MTBV (Management Team Bedrijfsvoering) is 
voorgelegd. Deze archiefverordening wordt nu ter vaststelling aan de raad voorgelegd. In 2006 
werden voor de laatste keer de Archiefverordening gemeente Maastricht en het Besluit 
informatiebeheer gemeente Maastricht vastgesteld. Nieuwe regelgeving ten aanzien van digitaal 
zaakgericht werken en de rol van de toezichthouder maken het echter noodzakelijk om voor 2016 
een nieuwe Archiefverordening, een nieuw Besluit informatiebeheer en de nota 
Vernieuwingsopdracht toezichtbeleid archieven op te stellen. Al deze onderdelen zijn onlosmakelijk 
met elkaar verbonden en maken het mogelijk om de transitie van analoge archivering naar digitaal 
zaakgericht werken en archivering websites mogelijk te maken. 
 
Beslispunten:  
1. Intrekken van de Archiefverordening gemeente Maastricht 2006. 
2. Vaststellen van de Archiefverordening gemeente Maastricht 2016. 
 
De VVD (Severijns), de SP (Gunther), het CDA (Beckers), GroenLinks (Krabbendam), Partij Veilig 
Maastricht (Meese), de PvdA (Van Ham) en de Maastrichtse Volkspartij (Hoen) concluderen tot 
een hamerstuk. 
  
De Seniorenpartij Maastricht (Sabel) concludeert ook tot een hamerstuk en vraagt of de 
gemeente Maastricht nog steeds achterloopt bij de archivering. 
 
D66 (Jongen) vraagt waarom wordt pas 2 jaar na de aanbevelingen van de archiefinspecteur een 
nieuwe verordening wordt vastgesteld. D66 vindt dit lang duren. Verder vraagt D66 een toelichting 
op de concrete verschillen tussen de Archiefverordening 2006 en de Archiefverordening 2016. De 
toelichting op de digitale archivering en de aanbevelingen van de archivaris is te abstract. Deze 
vraag kan echter ook schriftelijk worden beantwoord. Wanneer volgt het Besluit informatiebeheer 
gemeente Maastricht? Wat betekent de digitalisering voor het opzoeken in de analoge stukken? 
Worden deze ook allemaal gedigitaliseerd? De beantwoording hiervan is echter geen heet hangijzer 
voor D66. 
 
Wethouder Aarts zal deze vragen schriftelijk beantwoorden. 
 
De voorzitter stelt vast dat dit raadsstuk als hamerstuk naar de raad kan worden doorgeleid. 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging van de aanwezigen de vergadering om 19.48 uur. 
 
 
 
Maastricht, 29 november 2016 
 
 
 
Vinju     Erckens 
Secretaris     Voorzitter 


